
Vragen duoraadslid Van den Eeckhout mbt agendapunt 7 – beheerplan buitensport 

 Vragen aan de portefeuillehouder 

• Hoe vaak heeft de portefeuillehouder gesprekken met vertegenwoordigers van de 
tennisverenigingen en hockeyverenging ondanks dat de tennisvelden verpacht worden en het 
hockeyveld eigendom is van de hockeyvereniging? 

• Is er een moment waarop het verpachten van de tennisvelden geëvalueerd wordt met de 
tennisverenigingen? 

• Op welke datum vindt de volgende keuring plaats van de kunstgrasvelden? 
• Wat onderneemt de portefeuillehouder als blijkt dat de velden volledig afgekeurd worden in de 

zomer. Hoelang duurt het dan om de velden alsnog te renoveren in de zomer? Is geld voor de 
renovatie al gereserveerd? 

• De wens van de verenigingen is om kwalitatief goede velden te hebben. De velden worden zeer 
intensief gebruikt door alle 4 de voetbalverenigingen. Waarom wordt er niet dit jaar geïnvesteerd 
in vernieuwing van de velden zodat er 4x 35700€ minder geïnvesteerd dient te worden in 
tijdelijke aanpassingen die 2 jaar later toch totaal gerenoveerd worden.  

• Is er al een idee over de vernieuwing van de kunstgrasvelden, bijvoorbeeld de infill? Hybride 
velden of andere nieuwe technologieën die een kwalitatief goede ondergrond waarborgen? Zeker 
in ogenschouw nemend dat rubberkorrels de omgeving van de velden negatief beïnvloeden.  

• Is het na de pilot met de robotmaaier haalbaar om meerdere robotmaaiers in te gaan zetten bij 
andere buitensportverenigingen? Wat is het financiële voordeel van een robotmaaier qua 
investering ten opzichte van de ‘traditionele’ grasmaaier die door een medewerker bediend 
wordt? Is hier al een kosten vergelijking voor gemaakt? 

  

 


